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CUIDEM BCN A SANTS-MONTJUÏC 

CONSELL DE BARRI D’HOSTAFRANCS 

DISTRICTE DE SANTS-MONTJUÏC 

Data:  30/05/2022 Horari:  18:00 – 20:00 h 

Lloc: Escola Joan Pelegrí (carrer Consell de Cent, 14) 

Enllaç: Consell de Barri d'Hostafrancs, 30 de maig de 2022 

 

 

 

ORDRE DEL DIA: 

1. Benvinguda i informe del regidor 

2. Torn obert de paraules 

3. Presentació del Cuidem 

 

TAULA PRESIDÈNCIA:  

Josep Espín (representant de les entitats), Marc Serra (regidor del districte), Aida Guillén 

(gerent del districte), Jaume Gaixas (conseller de barri) 

 

https://youtu.be/PmQJ5cyHitQ


 
PLA CUIDEM BARCELONA 

CONSELL DE BARRI D’HOSTAFRANCS 

2 

 

 

ASSISTÈNCIA AJUNTAMENT:   

 

Francesc Roma (Ecologia Urbana-Participació), Guàrdia Urbana. 

 

ASSISTÈNCIA CIUTADANIA:  

22 persones (12 dones) 

Entitats presents:  

AVV Hostafrancs, Comissió de Seguiment del barri de Font de la Guatlla, Veïns plaça d’Herenni, 

Plataforma Jardins de la Magòria. 

 

 

 

 

COMENTARIS DE LA CIUTADANIA SOBRE EL PLA CUIDEM BARCELONA I LA NOVA CONTRACTA 

DE NETEJA I RECOLLIDA DE RESIDUS: 

Quant a la neteja i la recollida de residus: 

 Contenidors en mal estat a carrers: Sant Nicolau, Mallorca amb Béjar, Vilardell amb 

Hostafrancs. 

 Es demana major neteja dels racons del barri. 

 L’AVV ha recuperat uns cartells d’una antiga campanya de neteja i civisme i n’ha fet 

postals. Les ha repartit i volen fer bustiada. Així manifesten el seu suport al pla Cuidem. 

 Plaça Vidriera, manca netejar la fullaraca.  A més, és punt negre d’excrements de 

gossos. 

 Carrer Maurici i carretera de la Bordeta 30. Punt negre d’acumulació de brutícia:  molt 

brut perquè, a una banda és punt negre d’orins de gossos (també humans), i a la banda 

esquerra les jardineres estan molt descuidades. Les branques ocupen tota la paret. Es 

genera inseguretat perquè sovint hi ha pernocta o consum de drogues. No es neteja.  El 

contenidor de rebuig ja no funciona. Cal neteja més intensiva i una proposta per canviar 

els usos i resoldre la manca de seguretat que s’hi deriva. El veïnat té por de passar, i 

s’empitjora per la falta de llum. 

 Carrer Watt i Muntades. Netejar després dels actes que es fan a l’Espanya Industrial. 

Netejar el tram d’entrada al pàrquing.  

 Carrer Vilardell. Manca neteja.  
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 Carrer Leiva fins a 26 de Gener, contenidors saturats i acumulació de voluminosos. 

Dificulten el pas i generen brutícia. 

 Rampa de l’Espanya Industrial: netejar orins.  

 Carrer Vidriol. Manca neteja.  

 Carrer 26 de Gener. Contenidors saturats habitualment, sovint per residus comercials. 

Quant a parcs i jardins: 

 Plaça d’Herenni. Manca verd (posar jardineres) i manteniment del poc verd que hi ha. 

 Plaça Vidriera. S’han de podar els arbres des de fa anys, les branques entren als 

habitatges i deixen anar molta fullaraca. Només s’hi ha fet una intervenció després de 

reportar la incidència (tallar una branca), i ha estat insuficient. A més generen plagues 

d’insectes.  

 Carrer Leiva/Vidriol. Fer hort urbà on està la colònia de gats, respectant-la. Gestionat 

per alguna entitat del barri. 

 Carrer Vidriol. Les arrels dels arbres fan malbé paviment. I els arbres embruten molt. 

 Zona Magòria, el veïnat està preocupat perquè el pla urbanístic de la zona acabarà amb 

el jardí que ha fet de manera autogestionada el veïnat. 

 Carrer Vilardell entre Àliga i Hostafrancs a la banda mercat: resina d’arbres enganxifosa 

i pudent. 

 Carrer Vilardell. Davant del número 36 hi ha uns bancs que aglomeren tot d’actituds 

incíviques i s’acumula brutícia (demanen treure els bancs). 

 

 

Quant a infraestructura: 

 Carrer Masnou/Ermengarda. Tocant a Espanya Industrial. Paviment molt malmès. Es 

van fer marques assenyalant el mal estat del paviment fa dos anys, però no s’ha fet mai 

cap intervenció. Es va reportar incidència a través de l’APP, però no hi ha hagut resposta. 

 

 Plaça Joan Pelegrí. Tanca/barana trencada des de fa molt de temps 

 Plaça d’Herenni: falta barana per a tancar-la, a la cantonada amb Torre Damians manca 

senyal de prohibit jugar a pilota. 

 Carrer 26 de Gener. Paviment en mal estat i carrer poc accessible. 

 Carrer Watt. Paviment en mal estat. 

 Carrer Moianès. Paviment en mal estat. 

 Carrer Vilardell. Paviment en mal estat. 

Quant a l’enllumenat: 

 Manca il·luminació als carrers Watt, 26 de Gener, Moianès i Vilardell. 

 

Mobilitat: 

Carrer de l’Àliga: es demanen limitadors de velocitat perquè els cotxes passen a molta velocitat.  
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Problemàtica amb sorolls a:  

Plaça d’Herenni (usos intensius cada dia), carrer 26 de Gener/Gaiarre/Leiva (activitat de culte i 

pàrquing que suma problema de contaminació i olors), parc de l’Espanya Industrial (usos 

intensius cada dia), plaça Osca. 

 

RESPOSTA DE REGIDORIA I TÈCNICA: 

 Es pren nota de la incidència dels contenidors i les sol·licituds de neteja. 

 S’agraeix la informació de la campanya de l’AVV. 

 Es pren nota de les incidències de Vidriera, Maurici, Vidriol, Watt... 

 Plaça Vidriera. Es respon que hi ha una proposta per donar-li un nou ús a la plaça  (finals 

d’any). Es farà un espai infantil i es canviaran i reordenaran l,es jardineres. En quant als 

arbres, es comenta que no es poden treure però que sí que s’haurien de podar.  

 Respecte de la tanca trencada de Joan Pelegrí, és una tanca privada. 

 Respecte de les incidències de plaça Herenni es pren nota, però es comenta que s’ha 

anat millorant.  

 Respecte de la incidència amb el pàrquing de 26 de Gener/Gaiarre, es pren nota i es 

farà visita. Es comenta que essent un pàrquing privat potser l’acció de l’administració 

serà limitada.  

 Es comenta que ja s’està gestionant la qüestió dels sorolls a Espanya Industrial. 

 Es pren nota de la proposta de l’hort urbà a la zona de colònia de gats. 

 Respecte del jardí/verd veïnal de Magòria es comenta que és necessari fer el pla 

urbanístic, però que es pot trobar la manera de conservar el projecte i el veïnatge que 

ha generat.  

 

 

Dins del marc d’aquesta fase informativa i de debat es convoca el 16/06/2022 una passejada 

amb ciutadania que s’iniciarà a (punt per determinar) a les 18:00  h per continuar proposant 

millores sobre el manteniment de l'espai públic. 

 

 

 


